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Plötslig satt han där. Med sitt långa skägg och stora klokskap.

jag frågade och fick svar

tro det den som vill

Samtal med Gud

Oh du den störste, varför ska vi tro på dig?

 

Därför att jag är svaret på dina böner!

 

Men jag ber inte?

 

Nej men du borde.

 

Ja men de flesta som säger sig vara Kristina beter sig ju som om de tappat förståndet?

 

Jo jag har märkt det. Det beror på många faktorer.

 

Vilka då?

 

Min lära är allt. Svaret på frågorna. Men få lyckas förstå när de väl börjat tro.

 

Hur menar du nu?

 

Jo jag sprider ju läran om min överlägsenhet. Min felfrihet. Men människorna verkar inte förstå det. Att det

är bara jag, och ingen annan som är felfri.

Plötsligt när de hittar mig och min Son, då tror de sig ha funnit vägen.

Den bara jag känner. Plötsligt sätter de sig på höga hästar.

Förlorar möjliogheten att vara ödmjukhetens tjänare.

 

Jo det har jag minsann märkt. Men vad gör de för fel?

 

De förstår inte budskapet. Som är att ni människor aldrig kan eller ska bli som jag. Det skulle inte fungera

liksom.

 

Hur då inte fungera?

 

Jag sprider läran att ni är högst mänskliga. Påverkas av era egenskaper, mer än av de förmågor jag gav er vid

skapelsens begynnylse. Mitt budskap är att ni är fulla av brister och fel. Men de som finner mig och tror på

mig fylls med högmod och tror sig följa den rätta vägen.

De som gör det hamnar fel.

Den rätta vägen finns bara där hos er i era hjärtan. Men högmodet dränker hjärtats slag.



 

Ja men varför blir det så?

 

Därför att ni följer era inres drifter vare sig ni förstår det eller ej.

Grejen med min lära är inte att den som tror ska tro sig veta. Utan att den som tror ska förstå att han inget

kan eller vet. Vilket således gör att varje sant troende människa borde sluta predika min lära och istället ägna

sig åt att bli en bättre människa. Inte som nu, bevisa sin präktighet genom att påstå sig veta något bara jag

känner till.

 

Så du menar att alla präster som predikar, alla frälsta som ivrigt och ständigt försöker sprida din vilja och

påstår sig tjäna dig gör fel?

 

ja naturligtvis. de har inte ens närmat sig sanningen. Än mindre tjänar de densamma.

 

Ja men vad ska vi göra då?

 

Ni ska bli vackra inombords. Inte som nu, hårda och kalla maskiner som tror sig följa den inslagna vägen.

 

Ja men alla fantastiska kyrkliga människor som lever för dig, skulle de leva fel alltså?

 

Ja självklart. De lever inte för mig, utan för sin egen skull. De tjänar inte mig utan sina egna rädslor. varför

tror du annars så mycken galenskap frodas inom de kyrkliga väggarna. Värst är givetvis frikyrkligheten. Där

blir mnniskorna verkligen förstelnade och fångade i sina egna gravar.

 

Ja men Ulf Ekman är väl ändå en god människa? Du vet han som startade Livets Ord som nu har spritt sig

över världen.

 

Men snälla söta rara du. Livets Ord har väl ingenting med min lära att göra.

Finns det någon som tror det? Nej Ulf Ekman kan jag inte ens bli arg på.

den gossen har fler bekymmer än någon annan förstår du.

 

Ja men jag älskar Ulf Ekman? Han hjälper mig.

 

Jo så kan det vara. Men om min lära byggde på ditt personliga val av flykt undan ansvaret så vore väl min

lära inte mycket att ha?

 

Dej det har du rätt. Men de som tror på honom då? Ulf Ekman alltså? Gör de fel.

 

Du får känna efter själv min vän. Om du gör det så kommer du att hitta svaret.

Som hjälp i ditt sökande ska jag ge dig en ledtråd. Ingen som följer min väg på det sätt jag vill skulle försöka

pådyvla någon annan sin Gudstro eller sin övertygelse om min existens.



De som gör det har gått vilse i sin egen öken.
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